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Z A P I S N I K  
sa XVIII. sjednice Gradskog vijeća Grada Novalje  

održane dana 01. lipnja 2015. godine  
u Gradskoj vijećnici Grada Novalje  

s početkom u 9,00 sati  
 
 
 

Sjednici nazočni: 
 

1. Ljubomir Kurilić, predsjednik Gradskog vijeća  
2. Mariella Pehovac 
3. Aleksdij Škunca 
4. Valentina Tomulić Trgovčević 
5. Zoran Vidas 
6. Jurica Palčić 
7. Boris Šuljić 
8. Ivica Supić 
9. Ivan Šuljić 
10. Željko Tamarut 
11. Dražen Peranić 
12. Emilio Dabo  
13. Zvonko Vrtodušić 

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje 
2. Ivana Kurili, pročelnica Upravnog odjela  
3. Darija Antonović,  predsjednica Savjeta mladih Grada Novalje  
4. Margareta Škunca Čerpulo, pročelnica Upravnog odjela 
5. Spomenka Tamarut, voditeljica odsjeka za proračun i financije  
6. Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela  
7. Gordana Vuković, voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje  
8. Lucie Zubović, referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća  

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić otvorio je sjednicu, pozdravio je nazočne i predložio da 

se izvrši prozivka i utvrdi nazočnost vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 10 vijećnika (do prve točke dnevnog reda 
pristigli su izostali vijećnici pa je ukupno bilo nazočno svih 13 vijećnika).  
 
 
Gradonačelnik Ante Dabo podnio je kratko izvješće o aktivnostima od zadnje održane 
sjednice:  

-  završetak uređenja trga Alojzija Stepinca koji bi bio otvoren povodom Dana Grada, 
- hidroavionska linija bi trebala biti uskoro uspostavljena jer su ishođene sve potrebne 

dozvole i do kraja tjedna bi trebalo biti dotegljen ponton u Novalju,  
- asfaltiranje ulica teče po predviđenom planu    
- od Ministarstva regionalnog razvoja pristigla je odluka o povratu sredstava  radi 

nepravilnosti  oko provođenja postupka javne nabave za projekt Lunjskih  maslinika 
što iznosi oko  19.000,00 EUR , 
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-  kako nemamo predviđena sredstva u proračunu podnijeli smo zahtjev za odgodom 
isplate za kraj ljeta,  

- naplata prihoda Grada je bolja nego prošle godine, a  krenuli smo s naplatom dugova 
od poreza na vikendice, sređuje se baza podataka i vidljivo je  da se isplatilo ulaganje 
u sređivanje baze podataka. 

 
Zatim je otvoren AKTUALNI SAT za pitanja vijećnika. 
 
 
Vijećnik Ivica Supić  

1. Da li je Grad upoznat da  na Straškom i pored naše dobre volje i namjere da damo 
onaj dio zemljišta u najam kampu i pored našeg zahtjeva da se ukloni zid sa 
pomorskog dobra , ništa se ne dešava, naprotiv,  osoba NN sa mehanizacijom  
nasipava obalni rub uz  zid i na taj način devastira opće civilizacijsko dobro, s kojim 
pravom? 

      Mi smo svjedoci da je Matu Gušćiću srušen mol, da li  jedan zakon vrijedi za njega, a      
      drugi za sve one nedisciplinirane koji žele selektivno primjenjivati zakon?  
2. Danas je 01. lipnja a mi nemamo službene informacije što je sa direktorom Turističke 

zajednice, je li izabran direktor/direktorica? 
3. Grad mora vratiti 90.000,00 kuna jer je nepropisno proveden javni natječaj za elektro 

vozilo. Tko je provodio, tko je potpisao i tko je odobrio da se na taj način to provede? 
 

Gradonačelnik Ante Dabo  
1. Koncesija Straško je u nadležnosti Županije i od kada sam ja gradonačelnik zatražio 

sam nadzor i  nakon izvršenog nadzora rečeno je da se sve što se ugovora o koncesiji 
tiče i njegove primjene događa u skladu sa zakonom. Ja nisam pobornik da se ide 
mimo propisa i Grad nema pravo mijenjati niti ukidati koncesijski ugovor, niti je 
suglasnost Grada obvezujuća. 

2. Direktorica Turističke zajednice; provedeno je  detaljno testiranje kandidata i proces je 
dugo trajao.  Imenovano je Povjerenstvo,  procedura je prošla i 08. lipnja direktorica  
Marina Šćiran Rizner stupa na radno mjesto. Većinu članova Povjerenstva i mene je 
uvjerila da je osoba koja ima energije  znanja i iskustva i može pokrenuti procese da 
ne ostanomo na ovom nivou. 

3. Javni natječaj za elektro vozila za Lunjske maslinike; ja kao tajnik Grada nisam bio 
uključen u postupak ali imam saznanja da je  napravljen propust i natječaj nije 
napravljen prema projektu. Djelatnica  koja je vodila projekt na temelju  konzultacija 
nabavljeni su bolji modeli vozila, i time je odstupljeno od projekta. Nakon 
monitoringa i cijelog stanja projekta Ministarstvo je dostavilo odluku i  naloženo je da 
se izvrši povrat sredstava.  Kao gradonačelnik ne mogu tu ništa napraviti osim vratiti 
novac. 

 
Vijećnik Ivica Supić 
Odgovorom na drugo pitanje sam zadovoljan, informirali ste nas o direktorici i to možemo 
službeno  tumačiti. 
Treće pitanje – pitao sam da li će se poduzeti određene mjere jer je nečijim propustom 
učinjeno 90.000,00 kuna i da li će  netko odgovarati za ovo? 
Za prvo pitanje nas upućujete na Županiju. Bio sam nazočan kad je gđa Stilinović bila u 
nadzoru i govorili smo o micanju zida u Straškom i ne znam zašto gospođa Stilinović mijenja 
mišljenje. Nije stvar zida već nasipavanja i pitao sam da li je Grad upoznat s time da se to 
nasipava? 
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Gradonačelnik Ante Dabo  
Ako netko primjeti bilo što da se događa na pomorskom dobru i moru, mora se obratiti 
Lučkoj kapetaniji ili našem komunalnom redarstvu koji će napraviti izvid i zapisnik.  Koliko 
znam oni svake godine pijesak koji more nanese vraćaju nazad u more. Nitko me nije 
obavijestio da se more nasipava, a ako netko ima saznanja neka se obrati nadležnim tijelima.  
 
 
Vijećnik Emilio Dabo  
Vezano za Straško i zid koji je u moru; jasno je svima da je koncesijsko odobrenje zakonom 
regulirano i ne možemo ništa ali nas muči da li smo mi u snazi poslati dopis da se taj zid 
ukloni? Ako je moguće imamo službu i predlažem da se obratimo  sa zahtjevom da se ukloni 
zid. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Ovo nije koncesijsko odobrenje već gospodarsko korišenje koje dijelom isključuje javnu 
upotrebu. Uputili smo taj dopis i dobili smo odgovor od davatelja koncesije i ako to nije 
vjerodostojno ne znam kome da se obratimo. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Dobili smo svi na uvid predmet i tamo piše da plaža mora biti prohodna, pomorsko dobro 
mora biti prohodno i mi ovdje raspravljamo o beznačajnim stvarima. Prema tome, riva mora 
biti uklonjena i mi moramo postupiti po tome. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Korisnici koncesije dobili su koncesiju za gospodarsko korištenje koje ograničava javnu 
upotrebu i oni su otvorili  vrata  da se može pristupiti plaži.  
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
U tom dopisu doslovce stoji da moraju osigurati prolaz, a to niste rekli i to mijenja značajno 
stvar. 
 
Vijećnik Emilio Dabo 
Treba postaviti pitanje da li oni za onaj zid imaju građevinsku dozvolu? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Predlažem da uputimo dopis Županiji i tražimo da se utvrdi da li je ono što se tamo nalazi u 
skladu sa zakonom. 
 
Vijećnik Jurica Palčić 
Moj komentar na izbor direktora Turističke zajednice. Smatram da smo mi kao Grad jako 
neozbiljni jer 01. lipnja nemamo drugu važnu osobu u gradu poslije gradonačelnika. 
Što se tiče izbora smatram da ona ni svojim iskustvom ni znanjem nije dokazala da je 
dostaojna obavljati tsako važnu dužnost, a ni rezultatima na testiranju nije bila najbolji 
kandidat. Najbolji kandidat je bio Matej Gušćić. Gradonačelnik ima pravo predložiti ali po 
svemu drugi kandidat zaslužuje prvo mjesto.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Čvrsto stojim iza toga da je izabrana direktorica bila uvjerljivo najbolja i dobila najveći broj 
bodova. Kao poverenstvo rekli smo da je ključno program i prezentacija. Nikada do sada nije 
proveden tako  transparentno natječaj.  
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Vijećnik Zoran Vidas 
Osobno sam kao kandidat bio uključen u to.  Vezano za bodovanje   u odgovoru na moju 
žalbu  ste odgovorili da je utvrđeno da  je kod bodovanja učinjena tehnička greška. 
Po čemu ste bodovali energiju kandidata? 
Imali smo nedavno natječaj za taksi djelatnost i tamo smo propisali 15 godina boravka u 
Novalji. Zašto ovdje nismo naveli isti uvjet? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Nisam bio dužan bodovati jer to nije zakonska kategorije. Povjerenstvo je htjelo kroz sve 
segmente vidjeti tko je taj kandidat. Nije se samo kategoriziralo znanje već pezentaciju i da li 
osoba može pokrenuti nešto novo. Povjerenstvo je provelo postupak, glaovalo je 4:1,  Marina 
Šćiran Rizner zadovoljava sve uvjete i ja čvrsto stojim iza tog izbora. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Možete li mi odgovoriti na pitanje zašto smo prije godinu dana znali da direktorica TZ dolazi 
iz Rijeke. Osobu ste izvukli s posla, a pet fakultetski obrazovanih ljudi je bez posla. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Nije istina da se znalo prije godinu dana ja sam s Marinom stupio u kontakt u 11. mjesecu. 
 
Vijećnik Emilio Dabo  
Cijela Novalja bruji o tome kako je došlo do toga.  
 
Vijećnik Boris Šuljić 
Član sam Vijeća Turističke zajednice i prisustvovao sam prezentaciji  rada komisije i rada  
Povjerenstva. Iskreno mi se činilo da je provedeno najkvalitetnije i najtransparentnije do sada.  
Da li je odluka kvalitetna? Nitko od nas ne može bianco za nikog unaprijed garantirati. 
Mislim da bi trebalo sniziti tenzije oko ovog pitanja. Ja do sada nisam nikada vidio gospođu  i 
morao sam primiti na znanje ocjenu Komisije i Povjerenstva jer argumenti koji su bili pred 
nama govorili su da je stručno  provedeno. Normalno je da svi koji su aplicirali za to mjesto 
nisu zadovoljni i tu se ne može ništa napraviti bolje ali odluke se moraju donositi. 
Kandidatkinja će u narednu godinu dana biti u mogućnosti dokazati  da li ima energiju, 
znanje, da li pozna materiju i da li će  će pridonjeti rastu ukupne turističke industrije u 
Novalji. Ako se pokaže da nije kadra donositi odluke i  nije dostojna ove pozicije ja ću prvi 
biti protiv. 
 
Vijećnik Jurica Palčić 
Ja se gospođi ispričavam jer sam rekao da nije dostojna ali želio  sam naglasiti da izabrana 
kandidatkinja nije bila najbolja. 
 
 
Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je da se pristupi 
verifikaciji zapisnika sa XVII. sjednice Gradskog vijeća. 

 Verifikacija Zapisnika sa  XVII. sjednice Gradskog vijeća održane dana                      
30. travnja   2015.  godine 
 
Primjedbu na Zapisnik imao je vijećnik Ivica Supić: „  Na stranici 8. kod rasprave  o uređenju 
luke Novalja  pročitan je tekst Zaključka kojeg je pročitao vijećnik Škunca, ja sam pitao da li 
to znači da je gradonačelnik uvjetovan od strane HDZ-a i ja bi molio da se to pitanje zabilježi 
kao i gradonačelnikov odgovor. 
Tonski zapis je preslušan i glasi:  
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Vijećnik Ivica Supić  
Mi govorimo o Planu prostornog uređenje. Da li je uvjet kluba HDZ-a, HSLS-a i HSS-a ako 
ne prođe ovaj Zaključak da će biti protiv Plana. Ja ne znam o čemu glasam kad pričamo o 
ovom. Kada bude UPU na javnoj raspravi onda možemo pričati o referendumu. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Nikakav uvjet nije bio, koordinacija devet vijećnika je bila održana,  jednoglasno i u par 
minuta rješeno,  nikakvih ucjena nije bilo.  Smatramo da je to vrlo osjetljivo pitanje i ja sam 
uvjeren da će referendum proći. Ne politizirajmo, zaključak je obvezujući i nema veze sa 
Prostornim planom. Da zadovoljimo formu predlažem da zaključimo raspravu i Prostorni 
Plan  predsjednik da na glasovanje.   
 
 
Nakon izvršene Verifikacije Zapisnika predložena je nadopuna dnevnog reda:  
 
Pročelnica Ivana Kurilić iznijela je prijedlog nadopune koje je predložio Klub vijećnika HDZ 
HSLS:  
 
1. Odluka o utvrđivanju Skupštine društva Komunalije d.o.o. Novalja  
2. Odluka o utvrđivanju Skupštine društva Arburoža d.o.o. Novalja  
3. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Odbora za proračun i financije. 
4. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih 

odobrenja. 
S obzirom da točke pod rednim brojem 1.2. i 4. nisu u nadležnosti Gradskog vijeća jer je 
Zakonom pripisano da predstavnike  u tijelima  javnih ustanova imenuje gradonačelnik.  
Isto tako Uredbom o postupku davanja koncesijskih odobrenja propisano je da  Gradsko 
Vijeće imenuje članove Vijeća za koncesijska odobrenja, a predstavnike predlažu čelnici istih 
tijela što znači da je čelnik Grada Novalje gradonačelnik koji  predlaže članove u Vijeće za 
koncesijska odobrenja. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Skupštinu imanuje Gradsko vijeće,a  Nadzorni odbor imenuje gradonačelnik. 
 
Pročelnica  Ivana Kurilić 
Predstavnike svih  tijela javnih ustanova što uključuje i trgovačka društva imenuje 
gradonačelnik. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Zakon o lokalnoj samoupravi jasno definira nadležnosti, a izmjenama 2013. godine dao je 
županima, gradonačelnicima i načelnicima da jedino oni mogu imenovati predstavnike u 
tijelima javnih ustanova i trgovačkih društava u vlasništvu Grada. 
Što se tiče Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama koji je definirao postupak davanja 
koncesijskih odobrenja točno je navedeno u čl. 6. st. 4. da Vijeće za dodjelu koncesijskih 
odobrenja  imenuje predstavničko tijelo, sastoji se od  5 članova od čega su tri predstavnici 
Grada, jedan Županije i jedan Lučke kapetanije  i ove članove predlažu čelnici tih tijela. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Zašto smo onda  kao Gradsko vijeće imenovali Skupštinu  TD Komunalija? 
 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  



6 
 

Izmjenu Odluke o osnivanju morali smo staviti na Gradsko vijeće jer smo dirali u temeljni 
kapital društva , a gradonačelnik ne može raspolagati imovinom koja prelazi 0,5% prihoda iz 
prethodne godine.  
Članak 42. Zakona o lokalnoj samoupravi kaže da ukoliko Gradsko vijeće donese akt koji je u 
suprotnosti sa  propisima gradonačelnik ga može obustaviti od primjene. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić odredio je pauzu od pet minuta radi konzultacija. 
 
Nakon pauze predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog nadopune dnevnog reda na 
glasovanje: 
11.  Prijedlog Odluke o utvrđivanju Skupštine društva Komunalije d.o.o. Novalja  
 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za, 1 ( jednim) 
protiv i 1 (jednim) suzdržanim prihvaćena je točka 11. nadopune. 
 

12. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju Skupštine društva Arburoža d.o.o. Novalja  
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 glasova za, jednim protiv i jednim 
suzdržanim prihvćena je točka 12. nadopune dnevnog reda. 
 

13.  Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Odbora za proračun i 
financije. 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 glasova za i dva suzdržana 
usvojena je točka 13. nadopune dnevnog reda. 

 
14. Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu 

koncesijskih odobrenja  
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za, 2 (dva) 
protiv i 2 (dva) suzdržana usvojena je nadopuna pod točkom 14. dnevnog reda. 

 
Dnevnmi red: 
 

1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu. 
2. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2014. godinu. 
3. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Grada Novalje  
4. Prijedlog Odluke o izradi  Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja 

Stara Novalja. 
5. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela građevinskog područja 

Dubac Varsan koji je planiran za urbanu sanaciju. 
6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području 

Grada Novalje. 
7. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja za 2015. godinu. 
8. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na dijelu k.č. br. 

4732/3 k.o. Novalja I. 
 
9. Izvještaj o radu Trgovačkog društva Komunalije d.o.o. Novalja za 2014. godinu. 
10. Izvještaj o radu Trgovačkog društva Arburoža d.o.o. Novalja za 2014. godinu. 
11. Prijedlog Odluke o utvrđivanju Skupštine društva Komunalije d.o.o. Novalja  
12. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju Skupštine društva Arburoža d.o.o. Novalja  
13. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Odbora za proračun i 

financije. 
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14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu 
koncesijskih odobrenja. 

 
 
AD/1 Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu. 
Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica službe za Proračun i financije Spomenka Tamarut  
i  upoznala vijećnike sa ostvarenjem  proračuna u 2014. godini koji je godinu završio 
pozitivno i nije bilo odstupanja od planiranog. 
Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je izlaganje  i izrazio zadovoljstvo jer je prošla 
proračunska godina završena pozitivno i neki  važniji prihodi su povećani. 
Istaknuo je porez na vikedice, komunalnu naknadu, porez na dohodak, potrošnju. 
 
U raspravi, vijećnik Ivan Šuljić postavio je pitanje kako je došlo do toga da se evidentira 
povećanje broja noćenja, a uplata od boravišne pristojbe je manja od 2013.g.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je u 2013. godini na ime boravišne pristojbe 
uplaćen dug koji je nerealno prikazan kao povećanje. 
 
Vijećnik Ivica  Supić u raspravi je upitao za financiranje projekta uređenja Luke Novalja gdje 
je planirano 380.000,00 kuna, a angažiraano je 288.000,00 kuna,  posebno je istaknuo stavku 
potpore Lučkoj upravi Novalja u visini od 350.000,00 kuna i upitao koliko je Lučka uprava 
dužna dati Gradu. Na strani 24. upitao je za   financiranje sportskih udruga i društava odnosno 
koja je struktura udruge i rekao da je SRD Luc na skupštini donio odluku da ne pristupa 
zajednici sportova. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je za projekt uređenja luke Novalja predviđeno 
bilo 320.000,00 kuna, a projekt je utrošeno 288.000,00 kuna, a za pitanje Lučke uprave Grad 
je imao ugovornu obavezu za sufinanciranje luke Žigljen koju nije ispoštovao. 
Vezano za strukturu zajednice sportova  Spomenka Tamarut je navela sve sportske udruge 
koje su  zastupljene u proračunu i to su: NK Novalja, KISSA, Odbojkaški klub, Teakwondoo 
klub, RK  Dupin, RK Amfora, SRD Luc. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 13 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovnajem, sa 12 (dvanaest) glasova za i 1 
(jednim) suzdržanim prihvatilo  
 
 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU  
PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  

 
 
AD/2 Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2014. godinu 
U uvodnom obrazloženju Spomenka Tamarut upoznala je vijećnike sa odlukom kojom se 
konstatira koliko iznosi višak sredstava u proračunu i za koje rashode i izdatke će oni biti 
utrošeni na prvim izmjenama i dopunama Proačuna. 
 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika 
pa je Gradsko vijeće sa 13 (trinaest) glasova za donijelo  
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ODLUKU 
o raspodjeli rezultata za 2014. godinu 

 
Članak 1. 

 
 
Izvršenjem Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu, utvrđen je sljedeći rezultat poslovanja: 

1. Višak prihoda poslovanja :  11.737.249,00 

2. Manjak prihoda od nefinancijske imovine:  10.245.559,43 

3. Manjak primitaka od financijske imovine: 409.813,53 

4. Višak prihoda i primitaka preneseni: 63.418,44 

 
UKUPAN REZULTAT (1-2-3+4) 
VIŠAK PRIHODA I PRIMITAKA:  1.145.294,48 

 
Članak 2. 

 
Utvrđeni višak prihoda poslovanja u iznosu od =11.737.249,00 kn raspoređuje se tako da se 
pokriva manjak prihoda  od nefinancijske imovine od =10.245.559,43 i manjak primitaka od 
financijske imovine u iznosu od =409.813,53 kn ostvarenih u 2014. godini. 
 

 
Članak 3. 

 
Utvrđeni  višak prihoda i primitaka u iznosu od =1.145.294,48 kn  uvrstit će se u Izmjene i 
dopune proračuna Grada Novalje za 2015. godinu za financiranje rashoda poslovanja i 
rashoda za nabavu nefinancijske imovine. 
 
 
AD/3 Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Grada Novalje  

Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike sa prijedlogom Odluke kojom se 
uređuju  uvjeti i pravila odvijanja prometa na javno prometnim površinama u Gradu Novalji,  
sustav tehničkog uređenja prometa, određivanja pješačkih zona i zona ograničenog prometa, 
parkirališnih površina i načina parkiranja, zabrane parkiranja i mjesta ograničenog parkiranja 
kao i uvjeta prometovanja vozila opskrbe. 

Posebno je isknula članke odluke u kojime se bitno mijenja u odnosu na staru odluku,  
prometovanje quadovima, ulazak u grad velikih kamiona i prometovanje autobusa. 
 

U raspravi vijećnik Aleksij Škunca ukazao je na članak 11. kojim je u prvoj verziji 
Odluke bilo definirano   „na području naselja Novalja“  i to je dobro funkcioniralo, a sada je 
to promijenjeno i naveden je samo dio ulica. 

U članku 28. kojim  se definira vrijeme dostave robe  za TC Plodine vozilima do 14 
tona predlaže da se  utvrdi vijeme od 14 – 17 sati kad je manje opterećenje. 

U članku 15. promet minibusevima; imamo iskustva da su to autobusi sa 30 sjedala i 
koji funkcioniraju gradskim ulicama i rečno je da će biti maknuti  kod gradskog groblja. 

Za hotelski smještaj se zna da se mora osigurati dolazak autobusa do hotela ali je 
potrebno točno definirati. 
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  Pročelnica Ivana Kurilić obrazložila  je što se tiče definicije minibuseva to su autobusi 
od 15 do 30 sjedala i moguće je ograničiti broj sjedala odnosno veličinu autobusa.  

Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je  navodenje ulica u članku 11. došlo na 
inzistiranje ministarstva pa su tako navedene sve ulice koje vode u centar kao zona zabrane 
kretanja quadova. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić primjetio je da u članku 11.  ulica Caskin put nije spomenuta, a vodi u 
centar, na to je gradonačelnik Ante Dabo  predložio da se navedu sve ulice  koje vode u 
centar naselja.  Što se tiče minibuseva i agencija, rekao je,  ne možemo ih  odmah radikalno 
ukinuti, ali iz razgovora sa agencijama Santuristom izražena je želja da se oni pridruže tome 
da izvan grada dobiju neko zemljište za checkiranje,  a Plodine su tamo gdje jesu i sa njima 
treba naći suživot. Što se tiče velikih autobusa, rekao je,  predstavničko tijelo može odrediti 
da li busevi ili ne i koliki. 
Vijećnik Ivica Supić predložio je da se izradi jedna shema koja može biti privitak ovoj odluci  
sa označenim ulicama po kojima se smije ili ne smije prometovati. Tabele  bi tribalo postaviti 
na  nekoliko mjesta u gradu da vozači quadova znaju kojim ulicama smiju, a kojim ne smiju 
voziti, a oni  koji  iznajmljuju dužni su  shemu imati kod sebe. 
Što se tiče poglavlja VI. premještanje nepropisno prakiranih vozila  zamolio je, da komunalni 
redari u suradnji sa  MUP-om ne provode  niti zakon o sigurnosti prometa niti ovu  odluku 
selektivno. Ako se krši zakon onda se mora reagirati ali  neka to ne bude selektivno,  a što se 
tiče nadzora i naplate neka svud i za svakoga bude jednako. 
Pročelnica Ivana Kurilić vezano za označavanje ulica obrazložila je da je  Policijska uprava 
tražila   da se konkretiziraju ulice radi lakše naplate eventualnih kazni, a Grad će prometnim 
znakovima obilježiti te ulice i biti će vidsljivo gdje se može, a gdje ne može prometovati. 
 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević osvrnula se također na mini buseve i predložila da 
ih treba maknuti iz Grada jer rade neopisivu gužvu u Gradu, kao i autobusno stajalište na 
rotoru. 
 
Vijećnik Boris Šuljić   iznio je načelnu primjedbu jer ovakav dokument da dođe na Gradsko 
vijeće 01. lipnja je prekasno. Za uređenje prometa u gradu treba sagledati sve aspekte. 
Predlaže da se donesu mjere koje će pratiti ono što se na terenu događa. Novalja funkcionira 
kao difuzni hotel i  ima 14  000 kreveta koje hendlaju agencije koje moraju imati neku 
poziciju za chcek in, i prometni problemi se ne mogu rješti kozmetičkim zahvatima nego  
samo pravim sagledavanjem stvari.  
 
Vijećnik Jurica Palčić složio se s izlaganjem vijećnika oko vremena donošenja odluke i 
predložio izradu prave prometne studije koja bi otklonila nedostatke i probleme. Stavio je 
primjedbu na zatvaranje prometa u pješačkoj zoni koje bi trebalo ranije otvoriti jer iza 01. 
rujna je puno manji promet i može se otvoriti centar.  
U članku 18. parkirališne pozicije koje su navedene su samo u naselju Novalja a što je sa 
ostalim naseljima, te stavio primjedbu na parkiranje gradskih autobusa na rotoru gdje se 
odjedanput nađe i sedam autobusa. 
 
Pročelnica Ivana Kurilić odgovorila je da gradonačelnik posebnom odlukom određuje 
parkirališta na kojima se vrši naplata. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se ulice točno definiraju  gdje se dozvoljava promet 
quadovima ali da se ipak ulice Obilaznica i Lokvica izostave, a vijećnik Ivica Supić podržao 
je taj prijedlog i predložio da se nacrta karta iz koje bi se vidjelo točno kuda se može ići i 
kolika je koja ulica. 
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Vijećnik Jurica Palčić upitao je da li se  može reagirati na državne i županijske ceste u 
regulaciji prometa i predložio smanjivanje vremena u kojem je zatvoren centar, te postvaio 
pitanje parkirališta Zrće. 
Vijećnica Mariella Pehovac predložila je da se u članku 11. navede decidirano imena ulica,a 
vijećnik Emilio Dabo podržao je taj prijedlog i  upitao je do kada Klanac ima koncesiju na 
parkiralište Zrće,  te ako je u zamjenu dobio  produženje ugovora za ona tri objekta te da li se 
zna kolika su njegova potraživanja za ono što je uložio? 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da Grad nad zemljištem parkiranja Zrće nema 
nikakve ingerencije, a gosp. Klanac je ustupio svoja prava iz ugovora koji traje do kraja  
2017. godine,  on nije dobio nikakvo produženje koncesije jer mu oni objekti traju isto do 
kraja 2017.godine, on ima neku poziciju legalnosti tih objekata koju je dobio od države, a 
njegov prihod je oko 6 mil. kuna tijekom tri godine, a parkiralište je predao   Arburoži, bez 
naknade. 
Vijećnik Emilio Dabo  rekao je da je hvalevrijedna činjenica da je gosp. Klanac prepustio 
Gradu parkiralište i odrekao se 6. miliona kuna,  te mu treba dati nagradu. 
Vijećnik Ivan Šuljić  upitao je za parkiralište kod groblja tko plaća najam, a gradonačelnik je 
odgovorio da Grad plaća najam 80.000,00 kuna a parkiralištem upravlja Arburoža na što je 
vijećnik komentirao da je to potpuno nelogično. 
 
Nakon rasprave, vijećnik Aleksij Škunca predložio je članke koje treba korigirati, svi 
prijedlozi koji su izrečeni: 

- članak 11. – navesti imena ulica  
- članak 15. minibuseve maknuti iz grada 
- čl. 28. vrijeme dostave od 13 – 16 sati  
- Vijećnik Jurica Palčić predložio je da se u čl. 16 st. 1. izbaci, a vijećnica Mariella 

Pehovac predložila je da se u istom članku doda i sanitet i liječnička pomoć.  
Gradonačelnik Ante Dabo  predložio je da se da se otvaranje centra poveže sa početkom 
školske godine, a vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević predložila je da  vozila javnog 
gradskog prijevoza po noći ne ulaze u grad. 
Gradonačelnik Ante Dabo zaključio je da se tehnički to teško može izvesti sada jer bi 
Slatinska ulica bila u velikom problemu kada bi se  velike grupe iskrcavale iz autobusa i 
Slatinskom ulicom krenule u grad. 
 
 
Nakon rasprave,  predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 13 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 3 (tri) 
suzdržana, donijelo  
 

ODLUKU O UREĐENJU PROMETA NA PODRUČJU GRADA NOVALJE  
SA PREDLOŽENIM IZMJENAMA U ČLANKU 11; 15; 16; 28 

 
 

Članak 11. 
 

Zabranjuje se promet lakim četverociklima i četverociklima unutar naseljenog 
područja naselja Novalja i to sljedećim ulicama: Ulica Braće Radića, Brajdica, Ulica kneza 
Branimira, Caskin put, Dalmatinska ulica, Obala kneza Domagoja, Ulica kralja Stjepana 
Držislava, Dubrovačka ulica, Ulica Ivana Gundulića, Istarska ulica, Ulica bana Josipa 
Jelačića, Ulica Silvija S. Kranjčevića, Ulica Josipa Kunkere, Lunjski put, Ulica Marka 
Marulića,  Ulica Matice Hrvatske, Murvica, Ulica Vjenceslava Novaka, Obala kralja 
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Petra Krešimira IV, Ograda, Paška ulica, Ulica Petra Zoranića, Poljski put, Primorska ulica, 
Ulica Punta Mira, Ribarska ulica, Riječka ulica, Senjska ulica, Slatinska ulica (od parkirališta 
P4 kod Gradskog groblja Novalja), Smokovačka ulica,  Splitska ulica,  Stanići, Stari 
varoš, Ulica Ante Stačevića, Šetalište Hrvatskih mornara, Šibenska ulica,  Škopaljska 
ulica, Ulica kralja Tomislava, Trg Bazilike, Trg Loža, Ulica kneza Trpimira, Ulica Tina 
Ujevića, Velebitska ulica, Vodovodna ulica, Zadarska ulica, Zaglavarski put, Zagrebačka 
ulica, Ulica Zrinsko-Frankopanska, Ulica kralja Zvonimira, Figuričin put, Burin bok, 
Brneštre, Ulica Anta Šonje, Ulica biskupa S. Badurine, Bjelovarska ulica, Put Bab, Mlaji, 
Sajužnja ulica, Samorašnji put, Sunčani put, Plasa, Plasica, Vajta, Vukovarska ulica, Zeleni 
put, Zagrebački prilaz, Mala ulica, Lokunje, Ulica nadbiskupa A. Tamaruta, Močišćak, 
Orišići, Vrtli, Gozdenica, Mendule, Orlje, Kadile, Vrisak, Čelac,  Klabučići, Ulica Ivana 
Palčića, Jadranski put, Maže, Cesta, Doruljica, Vruljica, Trg kardinala Stepinca, Lokvica, 
Ninska ulica, Rimska kava, Ulica Bartula Kašića, Rapska ulica, Osječka ulica. 

 
 

 
Članak 15. 

  
Autobus međugradskog i županijskog javnog linijskog prijevoza smije obavljati 

ukrcaj i iskrcaj putnika samo na Autobusnom kolodvoru Novalja. Autobus međugradskog i 
županijskog javnog linijskog prijevoza ne smije se zaustavljati na stajalištima lokalnog 
javnog prijevoza. 

Iznimno od odredbe stavka 1. ovoga članka gradonačelnik može odobriti da se 
autobus međugradskog i županijskog javnog linijskog prijevoza može zaustavljati na 
stajalištima javnog gradskog prijevoza. 
 Promet turističkih autobusa dozvoljava se do parkirališta P4 kod Gradskog groblja 
Novalja.  
 Iznimno od odredbe prethodnog stavka, dozvoljava se promet kroz naselje Novalja, 
autobusima javnog linijskog prijevoza i autobusima koji prevoze putnike u hotelski smještaj, 
osim Ulicom kneza Branimira. (Brisali smo riječ minibusevima) 
 

Članak 16. 
 

Određuje se pješačka zona u dijelu ulice Obala Petra Krešimira IV i Ulice Braće 
Radića, od raskrižja sa Murvicom do raskrižja sa Ulicom kralja Tomislava i to u vremenskom 
periodu od 01. lipnja do početka školske godine. 

Unutar zone ograničenja prometa dozvoljava se samo jednosmjerno kretanje od 
raskrižja sa Murvicom do raskrižja sa ulicom Kralja Tomislava za sljedeća vozila: 

1. Vozila hitnoće odnosno hitna medicinska pomoć, vozila sanitetskog prijevoza, vozila 
obiteljskih liječnika, vatrogasci, policija, interventna vozila vodovoda, kanalizacije, 
elektroprivrede, pošte, Fina-e i vozila javnog prijevoza (taxi, bus) 

2. Vozila stanara koji imaju vlastito parkirno mjesto unutar svojih okućnica, te za one 
stanare koji zakupe javnu parkirališnu površinu.  

3. Vozila stanara koji nemaju osigurano parkirno mjesto, bez prava parkiranja 
4. Vozila turista koji borave u hotelu Loža. 
5. Vozila dostave u vremenu od 06,00 – 08,00 i od 14,00 do 16,00 sati do   
6. Vozila servisnih službi. 

 
Iznimno od odredbe stavka 2., motociklima do 250 m3 dozvoljen je promet u dva 

prometna smjera. Motociklima iznad 250 m3 zabranjuje se promet unutar zone ograničenja 
prometa. 
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Karte za prolaz vozila iz stavka 2. izdaje trgovačko društvo Arburoža d.o.o. 
Karte za prolaz vozila za dostavu koriste se u naznačenom vremenu dostave uz 

naknadu za parkiranje sukladno cjeniku društva "Arburoža" d.o.o. 
 U slučaju prekoračenja vremena naznačenog za dostavu, dostavno vozilo platit će 

naknadu za parkiranje sukladno cjeniku društva "Arburoža" d.o.o. 
Vozilima iz stavka 2. točke 5. ovog članka trgovačko društvo Arburoža d.o.o. izdaje 

karticu s vremenskim ograničenjem uz naknadu sukladno važećem cjeniku. 
U dijelu pješačke zone koja obuhvaća Trg Bazilike i dio Trga Lože (potez do 

Dalmatinske ulice) isključuje se bilo kakav oblik prometa motornih vozila tijekom cijele 
godine, osim za prolaz vozila hitne medicinske pomoći, vatrogasnih vozila, policije, 
interventnih vodovoda i kanalizacije te elektroprivrede. 

 
 

Članak 28. 
 

 Na javno prometnim površinama izvan zone ograničenog prometa i pješačke zone, 
parkiranje vozila radi opskrbe dozvoljeno je u vremenu od 06.00 do 09.00 i od 14.00 do 17.00 
uz uvjet osiguranja  minimalnih uvjeta za odvijanje prometa. 
 Motorno vozilo kojim se obavlja opskrba može biti do 7,5 t ukupne nosivosti. 
 Iznimno za TC Plodine opskrba se može vršiti i vozilima do 14 t ukupne nosivosti  u 
vremenu od 13-17 sati.  
     
 
 
AD/4 Prijedlog Odluke o izradi  Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja 
Stara Novalja 

 Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za prostorno uređenje 
Gordana Vuković i iznijela prijedlog odluke kojom se pokrću  aktivnosti za izradu izmjena i 
dopuna UPU Stara Novalja, a osnosvni razlozi za tu izmjenu su preispitivanje postojećeg 
građevinskog područja naselja te detaljna analiza izgrađenog i neizgrađenog dijela građevinskog 
područja, ukidanje zabrane gradnje novih pojedinačnih građevina u pojasu mora do 70 metara, 
detaljna analiza i izmjena postojeće i planirane namjene površina unutar građevinskog područja 
naselja, određivanje ugostiteljsko-turističke namjene unutar građevinskog područja naselja, analiza 
postojećeg prometnog sustava te korekcije i planska rješenja novih prometnica, usklađenje sa 
zakonskim propisima donesenim nakon usvajanja Urbanističkog plana uređenja naselja Stara Novalja 
te u skladu s tim i novelacija planerskih stavova vezana uz potrebe zaštite okoliša, prirodnih i 
kulturno-povijesnih vrijednosti, promjene u skladu sa izvedenim ili planiranim zahvatima u 
komunalnoj infrastrukturi. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje. Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 

Nakon glasovanja, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  

ODLUKU 

O IZRADI IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
NASELJA STARA NOVALJA 
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AD/5 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja dijela građevinskog 
područja Dubac Varsan koji je planiran za urbanu sanaciju 
 
Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković upoznala je vijećnike sa 
prijedlogom Odluke   kojom se pokreću aktivnosti na izradi UPU dijela građevinskog 
područja Dubac Varsan predviđenog za urbanu sanciju i istaknula specifičnost područja za 
koje se vrši izrada Plana, a radi se o stotinjak legaliziranih objekata na području Varsana. 
Površina obuhvata Plana iznosi 14,8 hektara. 
U raspravi vijećnik Ivica Supić upitao je koji je razlog donošenja ove odluke o urbanoj 
sanaciji i jesu li objekti o kojima se tu radi legalizirani? 
Gordana Vuković odgovorila je da je člankom 79. Zakona  o prostornom uređenju  
 utvrđena obveza izrade urbanističkog plana uređenja za područja planirana za urbanu 
sanaciju, a svi ovi objekti su legalizirani ili su u postupku legalizacije. Nakon legalizacije se 
radi plan sanacije da se riješi infrastruktura (npr. koridori prometnica koji ne udovoljavaju 
propisima) i omogući rekonstrukcija i eventualna nadogradnja nezavršenih objekata u skladu 
sa Zakonom i urbanističkim planom. 
Vijećnik Aleksij Škunca zatražio je pojašnjenje o kojem se dijelu naselja radi, a Gordana 
Vuković odgovorila je da se radi o dijelu koji je planiran za urbanu sanaciju, jer na području 
Dubca postoji donešen urbanistički plan uređenja koji obuhvaća građevinsko područje 
veličine 5,26 ha, a ovo je dio koji nije bio unutar građevinskog područja. 
 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanju je 
pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 2 (dva) suzdržana Gradsko 
vijeće donijelo je  
 
 

ODLUKE O IZRADI URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA DIJELA 
GRAĐEVINSKOG PODRUČJA DUBAC VARSAN KOJI JE PLANIRAN ZA 

URBANU SANACIJU 
  

 
 
AD/6 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na 
području Grada Novalje. 
Uvodno obrazloženje po prijelogu Odluke o imenovanju ulica i trgova iznijela je pročelnica 
Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjenu ili dopunu naziva ulica. 
Prijedlog je dostavljan od strane mjesnih odbora Metajna i Zubovići i prošao je proceduru tj. 
Komisiju  za imenovanje ulica i trgova koja je prijedlog uputila Gradskom vijeću na 
donošenje. 
Ispred Komisije za imenovanje ulica i trgova predsjednik Aleksij Škunca  upoznao je 
vijećnike sa  stavom Komisije i rekao da je Komisija razmotrila prijedloge i uvažila mišljenje 
mjesnih odbora za imenovanje ulica i trgova. 
Vijećnik Boris Šuljić upitao je koji su bili kriteriji za izmjenu imena ulice Škopljanske u 
Škopaljsku. 
Predsjednik Komisije Aleksij Škunca odgovorio  je da je ispravan naziv Škopaljska ulica. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlg na glasovanje  kojem je 
pristupilo 13 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za donijelo  
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O D L U K U  

O  IZMJENI DOPUNI ODLUKE O IMENOVANJU ULICA I TRGOVA NA 
PODRUČJU GRADA NOVALJE 

 
 

Članak 1. 

U Odluci o imenovanju ulica i trgova na području Grada Novalje (“Županijski 
glasnik” Ličko-senjske županije broj 20/03, 6/04, 17/04, 11/06, 12/08, 20/08, 11/10)   točka 
VII. mijenja se i glasi: 
 

0001  Put rive  
0002  Put Poslova 

 0003  Pećine 
 0004  Put Glavice  
 0005  Vrh Briga  
 0006    Put Dražice  
 0007 Put Mrke punte  
 0008 Novina 
 0009 Put Sela 
 0010 Pod Gredu  
 0011 Južni kraj 
 
U točki V. alineja 0009 mijenja se i glasi: 
 

09 Put polja  
 
 
AD/7 Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja za 2015. godinu 
Uvodno obrazloženje iznio je predsjednik Komisije za dodjelu javnih priznanja,  
gradonačelnik Ante Dabo  i upoznao vijećnike s procedurom dodjelae javnih priznanja. Pred 
Komisiju je pristiglo šest prijedloga za dodjelu javnih priznanja.  
Ispred Matice Hrvatske pristigao je prijedlog da se prof. Crnkoviću dodijeli plaketa, ali već je 
dobio nagradu za životno djelo pa je prijedlog povučen. Komisija je razmotrila sve prijedloge 
i  dostavila Zaključak Gradskom vijeću  na usvajanje. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca ispred kluba vijećnika HDZ-HSLS  podržao je prijedloge  
za dodjelu priznanja  i primjetio da nagrađeni  Slobodan Trcol više asocira na građevinsrstvo i 
bagere nego na turizam i ugostiteljstvo. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da iako je glavni posao građevinarstvo, Turističko vijeće 
smatra da je to objekt koji je značajno unaprijedio ponudu turističkog smještaja. 
Nakon rasprve, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 13 vijećnika.  
Nakon glasovanja, sa 13  (trinaest) glasova za Gradko vijeće donijelo je  
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ODLUKU O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA ZA 2015. GODINU 
  

 Gradsko vijeće Grada Novalje dodjeljuje  javna priznanja slijedećim laureatima: 
 
1. Nagrada Grada Novalje za životno djelo  

- Ivanu Senzelu   za dugogodišnji uspješan i predan pedagoški rad na  
unapređenju  razvoja sporta i očuvanju folklorne baštine na području 
Grada Novalje  

-  
2. Plaketu Grada Novalje  iz područja gospodarstva 

- Slobodanu Trcolu  za izuzetan doprinos unapređenju kvalitete usluge 
u turizmu  Grada Novalje  

 
3. Plaketu Grada Novalje  

- družbi Sestara Franjevki od Bezgrešnog začeća – Samostanu sv. 
Josipa  u Novalji  za  dugogodišnje služenje i pomaganje zajednici na 
području Grada Novalje 

 
4. Plaketu Grada Novalje   

- Silvanu Boroviću za iznimnu hrabrost i svesrdan angažman u 
Domovinskom ratu 
 

5. Godišnju nagradu  iz područja kulture  
- Udruzi Veli škoj za izuzetan doprinos očuvanju i promicanju 

tradicijskih vrijednosti na području Grada Novalje  
 

 
 
AD/8  Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na dijelu k.č. 
br. 4732/3 k.o. Novalja I 
Pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer obrazložila je prijedlog za skidanje statusa  
javnog dobra na čestici 4732/3 k.o. Novalja.  
Nekretnina oznake k.č.br. 4732/3 put Novalja sa 1147 m2 upisana je u zk.ul. 1 k.o. Novalja-I 
kao javno dobro u općoj uporabi. 
 Na dijelu iste nekretnine površine 107 m2 (na situacijskom planu označeno rozo) 
ukinuo bi se status javnog dobra u općoj uporabi, te bi se ista površina zamijenila za dio 
k.č.br. 1066/1 površine 63 m2 i dio k.č.br. 1020/1 površine 39 m2 (obje površine označene su 
na situacijskom planu žuto). 

Cijepanjem k.č.br. 1020/1 i k.č.br. 1066/1 obje k.o. Novalja-I i spajanjem sa k.č.br. 
3438/1 k.o. Novalja-I koja je upisana kao javno dobro u općoj upotrebi, formirao bi se put na 
način kako je to određeno Urbanističkim planom uređenja naselja Novalja.  

Gradonačelnik Ante Dabo dodao je obrazloženje da se ovom odlukom ukida status 
javnog dobra na dijelu puta i isti spaja sa nekretninom u vlasništvu Marka Dabo-Peranića, 
dok se zamijenjeni dio nekretnine, sada u vlasništvu Grada Novalje spaja sa putem (klancem) 
čim će se isti proširiti. Na ovaj način omogućit će se dislociranja postojećeg poslovnog 
prostora na predjelu kojeg se događa velika prometna gužva. 
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 Svi vijećnici složili su se s prijedlogom pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao 
prijedlog na glasovanje. Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika.  
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

ODLUKE O UKIDANJU STATUSA JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI NA 
DIJELU K.Č. BR. 4732/3 K.O. NOVALJA I 

 
Ukida se status javnog dobra u općoj uporabi dijela nekretnine k.č.br. 4732/3 put 

Novalja sa 1147 m2 upisanoj u zk.ul. 1 k.o. Novalja-I, u površini od 107 m2, sukladno 
situacijskom planu koji je sastavni dio ove odluke. 
 
 

 
 

AD/9 Izvještaj o radu Trgovačkog društva Komunalije d.o.o. Novalja za 2014. godinu 
 
Direktor  TD Komunalije d.o.o. Novalja, Nenad Peranić informirao je vijećnike o 
financijskom i materijalnom stanju Društva u 2014. godini. 
U izlaganju je istaknuo povećanje prihoda za 12% u odnosu na 2013. godin, povećanje 
rashoda za 5,6% i naglasio da je na značajnije povećanje prihoda utjecalo obavljanje poslova 
za opčinu Kolan – Mandre. 
 
U raspravi vijećnik Ivica Supić postavio je pitanje vodovodizacije Borovićevi stani o čemu je 
bilo rasprave i donijet zaključak na prošloj sjednici Gradskog vijeća. 
Direktor Nenad Peranić je odgovorio je da je za ovo bila izrađena projektna dokumentacija i 
namjera je bila aplicirati kod Hrvatskih voda što bi vjerojatno bilo prihvaćeno i to bi bilo 
najbolje rješenje, ali  nije do toga došlo i sada će se rješavati na drugi način. 
Vijećnik Ivica Supić je upitao da li je time izgubljena mogućnost za apliciranje? 
Vijećnik Emilio Dabo rekao je da je otvorena škakljiva tema o kojoj vijećnici nisu znali jer je 
imao dojam da njemu treba hitno voda, a gradonačelnik Ante dabo odgovorio je da je na 
prošloj sjednici upozoravao na ovo ali vijećnici nisu prihvatili njegov prijedlog. 
Vijećnik Ivan Šuljić upitao je da li možemo očekivati poteškoće s vodom budući da je 
otpočela turistička sezona, a direktor Nenad peranić odgovorio je da ne očekuje  probleme  s 
dotokom vode jer su Hrvatske vode zadnjih godina uložile puno u vodoopskrbu otoka Paga. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio je da je Izvješće o radu TD  
Komunalije d.o.o. Novalja za 2014. godinu primljeno na znanje. 
 
 
AD/10 Izvještaj o radu Trgovačkog društva Arburoža d.o.o. Novalja za 2014. godinu. 
 
Direktor  Nenad Peranić upoznao je vijećnike sa stanjem u društvu Arburoža d.o.o. u 2014. 
godini.  
 
U raspravi, vijećnik Emilio Dabo predložio je da Arburoža organizira rasadnik, te stavio 
primjedbu na kante za smeće kojih prije godinu dana nije bilo, a sada su ponovo postavljene. 
Direktor Nenad Peranić odgovorio je da se sukladno zakonu mora prilagoditi novom načinu 
prikupljanja otpada i informirao o preuzimanju deponije Caska. 
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Vijećnik Ivica Supić postavio je pitanje o upravljanju zgradama, poslu za koji je Gradsko 
vijeće imenovalo Arburožu prinudnim upraviteljem te koliki je odnos u postocima u 
poslovanju Arburože s Gradom, a koliko s drugim vanjskim korisnicima? 
Da li se prelazi na naplatu smeća po količini i da li se razmišlja o racionalizaciji troškova jer 
je veliki udio  troškova za zaposlene? 
Direktor Nenad Peranić  odgovorio je da  Arburoža ne može još uvijek vršiti djelatnost 
upravljanja zgradama jer je ukupan prihod  100.000,00 kuna, a u računovodstvu treba jedan 
djelatnik samo za te poslove. 
 
Informacija o stanju društva Arburoža d.o.o primljena je na znanje. 
 
AD/11 Prijedlog Odluke o utvrđivanju Skupštine društva Komunalije d.o.o. Novalja  
 
Ispred Kluba vijećnika HDZ-a HSLS-a vijećnik Aleksij Škunca obrazložio je prijedlog za 
imenovanje Skupštine društva Komunalija d.o.o. i rekao da je ovo Gradsko vijeće donijelo 
odluku o imenovanju Skupštine  ne vidi razloga da ovaj saziv Gradskog vijeća ne može 
donijeti i drugu odluku. Skupština Komunalija i Arburoža više godina činilo je Gradsko 
vijeće, složili su se svi da je to preglomazno tijelo  pa je prijdlog da se promišlja o sredini 
između jednog člana i sastava Gradskog vijeća što bi bilo u interesu grada i građana. 
Prijedlog za članove Skupštine TD Komunalije d.o.o. je slijedeći: 
 

1. Valentina Tomulić Trgovčević 
2. Dr. Mariella Pehovac 
3. Marijan Kustić 
4. Ivica Vidas  
5. Željko Tamarut 
6. Šime Kocijan  
7. Ivan Šuljić 

 
Vijećnik Emilio Dabo podržao je izlaganje vijećnika Aleksija Škunce i rekao da pravovaljanu 
istinu o imenovanju Skupštine neka utvrde institucije koje su nadležne. 
Gradonačelnik Ante Dabo upitao je da li je učinkovitije i bolje da bude više članova i rekao 
da ne spori da je moguće razmišljati o više članova  u Skupštini te podsjetio na nezakonitost 
ovakve odluke. 
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da se do iduće sjednice o ovom prijedlogu sjedne i nađe 
neko rješenje koje neće biti nelegalno. 
Vijećnik Ivica Supić  konstatirao je da Skupštinu čini gradonačelnik i on je pravni subjekt te 
predložio da se o ovom prijedlogu razmisli i za sada ne donosi nikakav akt. 
Vijećnik Boris Šuljić podsjetio je da je pri donošenju odluke dok su bili dionici većine 
također bilo dvojbi oko ovog, ali tada nije bila donjeta odluka o povećanju članova Skupštine 
i zaključio da u ovom trenutku nije nužno opterećivati ovo tijelo ovakvom odlukom. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je vijećnike na glasovanje kojem je pristupilo 12 
(dvanaest) vijećnika. Glasovanjem, sa 7 )sedam) glasova za, 3 (tri) protiv iu 2 (dva) suzdržana 
Gradsko vijeće donijelo je  
 
  

ODLUKU 
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Ovom odlukom Gradsko vijeće Grada Novalje utvrđuje da skupštinu društva Komunalije 
d.o.o. Novalja, Čiponjac jug 6, upisano u sudski registar trgovačkog suda u rijeci pod MBS: 
020007782, OIB: 76954479056 čine: 

 
 
8. Valentina Tomulić Trgovčević 
9. Dr. Mariella Pehovac 
10. Marijan Kustić 
11. Ivica Vidas  
12. Željko Tamarut 
13. Šime Kocijan  
14. Ivan Šuljić 

Predstavnici političkih opcija zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Novalje. 
 

Obvezuje se gradonačelnik da u ime Grada Novalje, sukladno ovoj odluci donese 
odluku o izmjeni Izjave o usklađenju društva Komunalije d.o.o. 

 
AD/12 Prijedlog Odluke  o utvrđivanju Skupštine društva Arburoža d.o.o. Novalja  
 Prijedlog za utvrđivanje članova Skupštine Arburože d.o.o. također  je iznio ispred 
kluba vijećnika HDZ-a HSLS-a Aleksij Škunca i predložio slijedeće članove: 
 

1. Ljubomir Kurilić 
2. Snježana Badurina 
3. Nenad Crnković 
4. Ivica Datković 
5. Tomislav Šuljić 
6. Emilio Dabo 
7. Ivica Supić 

Gradonačelnik Ante Dabo upozorio je na odredbe Zakona o lokalnoj samoupravi koji definira 
način imenovanja članova tijela javnih ustanova i trgovačkih društava prema kojem Gradsko 
vijeće nije nadležno za imenovanje članova Skupštine TD Arburoža d.o.o. Novalja. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika 
pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 3 (tri) protiv  i 2 (dva) suzdržana donijelo   
 

Izmjenu i dopunu Odluke o utvrđivanju skupštine  
društva Arburoža d.o.o. Novalja 

 
 

Ovom odlukom Gradsko vijeće Grada Novalje utvrđuje da skupštinu društva 
Arburoža d.o.o. Novalja, Čiponjac jug 6, upisano u sudski registar trgovačkog suda u Rijeci 
pod MBS: 020036019, OIB:65785118677 čine: 

15. Ljubomir Kurilić 
16. Snježana Badurina 
17. Nenad Crnković 
18. Ivica Datković 
19. Tomislav Šuljić 
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20. Emilio Dabo 
21. Ivica Supić 

Predstavnici političkih opcija zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Novalje. 
Obvezuje se gradonačelnik da u ime Grada Novalje, sukladno ovoj odluci donese 

odluku o izmjeni Izjave o usklađenju društva s ograničenom odgovornošću, Arburoža d.o.o. 
 
 
AD/13 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Odbora za proračun i 
financije 
Ispred Kluba vijećnika HDZ i HSLS Aleksij Škunca iznio je prijedlog za izmjenu Odluke o 
imenovnaju Odbora za proračun i financije u koji se umjesto Marine Peranić predlaže 
Valerija Tamarut.  
 
U raspravi, vijećnik Boris Šuljić upitao je na koji način je došlo do zaključka da sadašnji 
sastav odbor ane iskazuje volju građana, a predsjednik Ljubomir Kurilić odgovorio je da 
Hrvatska demokratska zajednica ima najviše vijećnika u Gradskom vijeću 
Vijećnik Boris Šuljić rekao je da je sastav radnih tijela vijeća stvar političkih dogovora i 
zaključio da su 2013 godine po prvi put akceptirani svi akteri na političkoj sceni Grada 
Novalje. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana Gradsko 
vijeće donijelo je  
 

O D L U K U  
o izmjeni Odluke o  imenovanju Odbora za Proračun i financije  

 
 
 

 U točki I. Odluke o imenovanju Odbora za Proračun i financije („Županijski glasnik“ 
broj 15/2013) u stavku 1. redni broj 2. mijenja se i glasi: 
  

2. Valerija Tamarut   - za člana 
 
 
AD/14 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu 
koncesijskih odobrenja 
 
 
Ispred kluba vijećnika HDZ HSLS vijećnik Aleksij Škunca iznio je prijedlog za izmjenu 
članova Vijeća za dodjelu kncesijskih odobrenja  tako  da umjesto Dražena Peranića član 
Vijeća bude Miljenko Tamarut. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo podsjetio je na odredbe Zakona o pomorskom dobru i Uredbe o 
postupku dodjele koncesijskih odobrenja koja definira način imenovanja članova Vijeća za 
dodjelu koncesijskih odobrenja tj. članove u Vijeću ispred Grada predlaže isključivo 
gradonačelnik, a Gradsko vijeće imenuje. 
 
Vijećnik Dražen Peranić rekao je da bi rado prihvatio prijedlog za izmjenu  ali poštujući 
proceduru glasovati će protiv prijedloga. 
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Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovnaje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 3 (tri) protiv i 2 (dva) 
suzdržana Gradsko vijeće donijelo je  
 
 
 
 

O D L U K U 
o izmjeni i dopuni  

Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja 
  

 
 

 U članku 3. Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja 
(Županijski glasnik br. 10/04, 8/10 i 15/13) u stavku 2. točka 1. mijenja se i glasi:  
 

1. Miljenko Tamarut 
 
 
Završeno u 13,35 sati 
 
 
 
 
 
Referent za poslove gradonačelnika                           Predsjednik  
i Gradskog vijeća                                       Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović         Ljubomir Kurilić,dipl.oec.  
 
 

 
 
 
Ovaj Zapisnik verificiran je na XIX.  sjednici Gradskog vijeća održanoj 29. srpnja 2015.g. 
 
 
 


